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Best. møde nr. 42-Referat-16-10-2022MMJ 

Seniorbofællesskabet Hjorteparken 

Bestyrelsesmøde nr. 42 

 

Dato: 10. oktober 2022  Sted: Fælleshuset  kl.: 19:00 

Referent: MMJ 

Afbud: Marianne 

________________________________________________________________________________ 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden: Dagsordenen blev godkendt 

 

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde nr. 41: Referatet blev godkendt 

 

3. Formanden, orientering og drøftelse  

1. Siden sidst 

2. Tilbagemeldinger fra beboere vedr. udsendelse af mail om forbrugsregnskabet 2021: 

Fællesforbrug fordelt på boliger blev drøftet og Arne kommenterede med at der havde 

været et længere tovtrækningsforløb imellem ham og DAB. 

3. Status vedr. gennemgang og registrering af foretagne ændringer i boligen: Bjarne 

havde modtaget 16 sæt spørgeskemaer ud af 28. DAB er blevet rykket for at skaffe de 

sidste sæt, (hvilket nu er lykkedes, så snart DAB har scannet spørgeskemaerne ind i 

deres system vil Bjarne efterfølgende modtage dem). Marianne og Bjarne har pt. 

gennemgået 13 skemasæt med lejerne af de respektive huse. 

Følgende bliver gennemgået med lejere: 

1. Afstemning af tilkøbsskema med Skjøde 

2. HTH, gennemgang af fakturaer og bilag 

3. Ændringer foretaget efter spørgeskemaer fra 2019  

4. Status mangeludbedring Skjøde:  Der er kommet ny projektleder hos Skjøde, 

vedkommende skal komme med en samlet plan for ændringer og kontrol af emhætter 

samt grundsug i køkken-alrum.  

5. Status forbrugsmålere Brunata. For nuværende fungerer 4-5 målere ikke. Der har 

været besøg af Brunata, men vi er ikke blevet informeret om hvad der er galt. Bjarne 

har skrevet til DAB for at høre nærmere. (Efterskrift. Bjarne er informeret om at 

Brunata kommer og tilser/udbedrer 3 målere i FH og 2 boliger, hvor der er problemer 

med at fjernaflæse) 

6. Status vedr. arbejde i OG:  

1. Investeringsudvalget har haft møde med en investeringsrådgiver fra Nykredit i 

forbindelse med pleje af formuen i vejfonden. For nuværende er pengene sat i 
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27% aktier og resten i obligationer. Da tiderne er usikre og meget svingene, er 

der pt. ikke foretaget ændringer af fordelingen. 

2. Til orientering fejes der veje (mellem kantsten og asfalt) den 2. november.  

 

7. Møde i bygningsgruppen: Bjarne har deltaget i møde med bygningsgruppen den 

26november? hvor gruppen orienterede og drøftede allerede udførte og nye opgaver 

som gruppen ønsker at arbejde med. Bygningsgruppen har bl.a. lavet et oplæg til et 

årshjul for allerede kendte opgaver, som der kan arbejdes videre med. I den forbindelse 

blev det også aftalt at der skal udarbejdes en information til fællesskabet om hvordan 

gruppen arbejder og hvordan man kan komme i dialog med den vedr. kommende 

opgaver. Mere om dette når bestyrelsen og bygningsgruppen i fællesskab får lavet et 

oplæg. 

På mødet orienterede og drøftede Bygningsgruppen om hvilke opgaver der allerede er 

løst eller i gang, herunder: Udvendig håndgreb i alle boliger, rensning af tagrender, 

udskiftning af filtre, udskiftning af batteri i røgalarmer, rengøring af affaldscontainere, 

rensning af riste udenfor boligen er i gang, udskiftning af defekte gummilister er i gang. 

Under samme punkt blev det drøftet om evt., behov for nærmere drøftelse af støj fra 

ventilationsanlægget som nogle få beboere har beklaget sig over. Dette punkt vil blive 

taget op med Nilan for nærmere afklaring, da nogen mener at være blevet underrettet 

af Nilan om at der er sliddele i ventilationsanlægget der skal skiftes. Bjarne har lovet at 

kontakte Nilan for en nærmere drøftelse af sagen, der evt. kan være afledt af snavs i 

systemet.  

Bjarne gjorde opmærksom på at Erik og Hanne i nr. 2 betaler for strøm til vores fælles 

skilt på husgavlen. Vi vil finde en løsning på at få tilslutning lys til skiltet fra fælleshuset. 

 

8. Andet:  

1. Pakkepost:  Brev fra Lars S. vedrørende forslag om opsætning af 

pakkepostbokse i Hjorteparken.  Bestyrelsen kunne ikke gå ind for forslaget. 

 

4. Bestyrelsesmedlemmer, orientering og drøftelse 

1. Arne med flere ønsker at drøfte indhold til kommende fællesmøder /temamøder: Der 

var forslag om 1 time med info fra bestyrelsen og 1 times info fra udvalgene og grupperne 

ved fællesmøderne. Bestyrelsen var positiv overfor forslaget så snart de ”tunge opgaver” 

var gennemført og vil blive forelagt ved Fællesmødet.  

2. Arne forslag, vedr. valg til bestyrelse, grupper og udvalg.  Valg til udvalg og gruppers skal 

ske på Fællesmøder, hvorimod valg til bestyrelse alene skal ske på Afdelingsmøder. Der 

var ingen indvendinger i bestyrelsen, forslaget vil blive forelagt ved et kommende 

fællesmøde. 

3. Svarskrivelse fra Furesø Kommune vedr. fældning af træer syd for HP. Tre mænd fra 

kommunen har tilset det nævnte område og sagen er overgået til driftsafdelingen. Vi 

afventer svar og tager det op igen når der er nyt fra kommunen.   

4. Opdateret kommissorium fra Fælleshusudvalget (FHU) sendt til Bjarne. Merete 

orienterede, at den eneste væsentlige ændring i kommissoriet er opdateret i forbindelse 
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med opsætning af Galleriskinner og heraf skiftende kunstudstillinger i Fælleshuset. Under 

opgaver i kommissoriet er nu tilføjet ”-at sørge for skiftende udstillinger i vores ”Galleri”.  

Kommissoriet vil blive fremlagt af FHU ved førstkommende fællesmøde. 

5. Privat rengøring i Fælleshuset. Merete orienterede at FHU med jævne mellemrum har 

diskuteret privat rengøring i Fælleshuset og at det nu er et ønske fra flere beboere. Det vil 

kun være den månedlige rengøring det vil dreje sig om. FHU indhenter tilbud på opgaven 

og laver oplæg til bestyrelsen forud for fremlæggelse på Fællesmøde. Forslaget vil blive 

fremlagt af FHU ved det kommende Fællesmøde.  

6. ”Galleriet” i Fælleshuset og ferniseringer. Merete orienterede at hun havde talt med 

Jonna og forslået at vi kunne holde vores ferniseringer når vi havde onsdagscafe. 

Cafegruppen syntes at det var en god ide, så det bliver hermed gjort fremover. 

 

5. Sager til behandling 

1. Drøftelse og beslutning om brændesalg (organisering, planlægning og prissætning). 

Bestyrelsen besluttede at prisen for salg af selvhenter træ 1 Rm3 (Rummeter) fastsættes 

til 2000kr. Hvis Hjorteparkens egen trailer benyttes, svarer det til 0,9Rm3 til overkant 

trailer svarende til en pris af 1800kr. Bjarne udsender en mail til beboerne vedr. pris, 

afhentnings tidspunkt og betaling. 

2. Drøftelse og beslutning vedr. hækplanteprojekt (organisering, planlægning og leverancer 

m.m.). I kølvandet på at Skjøde definitivt har afvist at deltage i genplantning af nye 

hækplanter i Hjorteparken og bestyrelsen tidligere har accepteret at det ikke giver mening 

af bruge penge til advokatomkostninger på sagen, har bestyrelsen drøftet og besluttet at 

sætte gang i en genplantning jf. nedenstående oplæg fra Bjarne, der blev udsendt til 

bestyrelsen den 27.9.2022. (se ”BEM 5.2”).  

3. Udarbejdelse af forslag ang. ud- og indflytningsprocedure boliger. Udskudt igen da 

vigtigere opgaver skal løses først. 

 

6. Eventuelt.  

 

”BEM 5,2” 

1. Efter forlods aftale med berørte beboere i nr. 12,14,16 og 34, hvor der er rigtig mange planter der er 

gået ud eller skal skiftes af andre årsager. De planter der kan genbruges, genplantes ”straks” i 

andre haver, hvor der mangler en enkelt eller få planter. I den forbindelse foreslår jeg at vi/nogen? 

vurderer de enkelte planters egnethed og overlevelsesevne ved genplantning, alene på grundlag af 

den enkelte plantes udseende/størrelse og rodnet fremfor om vi ”tror/ved” at der er tale om 

avnbøg. 

På den måde forventer jeg at vi i princippet rydder de nævnte boliger for planter, samtidig med at vi 

får genplantet et antal hækplanter i andre boliger, hvor der i dag kun er enkelte planter der er gået 

ud eller skal skiftes af andre årsager.  

Denne fase forventer jeg kan ske ved frivilligt arbejde fra bofæller over en kortere periode fra 1 dag 

til evt. et par uger. Indsatsen kræver alene brug af håndværktøj da genplantning af et enkelt eller få 

træer i en eksisterende hæk ikke kan ske med maskinkraft. 
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2. Når de ovennævnte boliger nr. 12,14,16 og 34 er ryddet og der er talt op hvor mange nye planter, 

der skal indkøbes, bestilles disse til samlet levering på et nærmere aftalt tidspunkt hos en 

leverandør. Når datoen for levering af nye planter er kendt, bestilles der en anlægsgartner til at 

udgrave for genplantning i de berørte boliger 12, 14,16 og 34 og evt. andre steder, hvor det findes 

påkrævet. 

Denne fase forventer jeg kan ske ved en kombination af frivilligt arbejde kombineret med indkøbt 

assistance fra en anlægsgartner med den nødvendige maskinkraft. Arbejdet forventes udført over et 

1-2 arbejdsdage. Den frivillige indsats bliver primært hjælp til anlægsgartner efter nærmere aftale.  

 


